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Právnická fakulta UK v Praze 14. 5. 2014 

Pracovní skupina pro prezentaci vůči uchazečům 

 

Zápis ze schůze skupiny 

konané dne 14. 5. 2014 

Přítomni: prod. Beran, Mgr. Prouza, M. Kuk, J. Formánek, V. Hatina 

Omluveni: děkan Kuklík, Dr. Hřebejk, R. Kamaleeva, M. Mazúr 

Pozn. schůze proběhla v nepřítomnosti děkana fakulty, kterému byly závěry z jednání a otevřené otázky 

představeny V. Hatinou následující den. Zápis obsahuje stav jednání po vyjádření děkana fakulty. 

Program: 

I. regionální rozložení uchazečů o studium na UK; 

II. aktualizace brožury pro uchazeče o studium; 

III. text o přijímacím řízení na web fakulty; 

IV. pořízení flash disků a tvorba jeho informačního obsahu pro studenty prvních ročníků; 

V. pořízení dalších propagačních předmětů; 

VI. plán prezentace fakulty na středních školách v příštím akademickém roce; 

VII. zajištění oficiálních reprezentačních fotografií fakulty pro účely PR; 

VIII. dotazník pro první ročníky ohledně významu činnosti Komise pro jejich rozhodnutí studia na 

fakultě; 

IX. stanovení příštího termínu schůze. 

 

Ad. I. 

Prod. Beran předložil tabulku regionálního rozložení uchazečů o studium na UK, kterou obdržel od 

předsedy Ediční komise AS UK. Plyne z ní, že ze Slovenské republiky se na naší fakultu v roce 2013 

hlásilo do magisterského studijního programu 168 uchazečů (4,773 % z celkového počtu uchazečů). 

Nejvíce uchazečů je ze Žilinského, Prešovského a Banskobystrického kraje. Prod. Beran konstatoval, 

že se počet snižuje a čím dál tím více uchazečů ze Slovenské republiky se hlásí do Brna. V. Hatina 

navrhl projednat otázku, zda nerozšířit účast na slovenských studijních veletrzích mimo Akadémie 

v Bratislavě i na Gaudeamus v Nitře, abychom měli více možností oslovit slovenské uchazeče. 

S ohledem na finanční náklady se nakonec setrvalo na účasti pouze na bratislavském veletrhu s tím, že 

je třeba náležitě zpropagovat naši účast, aby slovenští zájemci věděli o naší přítomnosti v Bratislavě. 
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Ad. II. 

V. Hatina upozornil na potřebu včasné aktualizace brožury pro uchazeče o studium, kterou zajistí 

studentská část skupiny. Aktualizace bude provedena po 12.06. po zasedání AS a schválení podmínek 

pro přijímací řízení. Děkan zašle schválenou podobu podmínek po jejím přijetí členům skupiny. 

Ad. III. 

Akademický senátor za první ročník Gabriel Hlavačka poukázal písemně skupině podnět ohledně 

složitého hledání informací na webu fakulty pro uchazeče o studium a na nepřehlednost sekce „uchazeči 

o studium“ a její vedení „blogovým způsobem“. Doporučil „polidštění“ této sekce, kde by studenti měli 

být schopni lehce nalézt informace, které potřebují a to bez nutnosti pročítat různá opatření děkana a 

hledat v nich a dále vložení odkazu na sekci FAQ a FB stránku pro uchazeče. Doporučil tento problém 

k řešení na skupině. 

Skupina tento podnět projednala a počítá se zapracováním na zpřehlednění, jakmile bude aktualizovaná 

brožura pro uchazeče, která bude ve formátu pdf v této sekci zveřejněna také. Sekce by měla obsahovat 

zejména základní dobře strukturovaný text o přijímacím řízení a zvlášť zveřejňované aktuality. Čerpat 

je možné z textu brožury pro uchazeče o studium. Děkan však upozornil, že není žádoucí zjednodušovat 

závazně přijatou podobu podmínek přijímacího řízení, jelikož text těchto podmínek je sepsán tak, aby 

vyhověl všem požadavkům na přezkum rozhodnutí o nepřijetí ke studiu, a je spíše prostor pro jeho 

zpřehlednění a zformátování při zveřejnění na webu. 

Ad. IV. 

Ohledně pořízení flash disků byl k návrhu prod. Berana rozšířen záměr jejich pořízení i pro nově přijaté 

studenty doktorského studijního programu. Obsah disků pro tyto studenty bude doplněn o předpisy a 

dokumenty vztahující se k doktorandskému studiu (zejm. organizace studia, informace studijního 

oddělení a harmonogram akademického roku). Předpokládané množství 800 ks bude dostatečné pro 

nové studenty magisterského i doktorandského programu. 

O konkrétní návrh obsahu flash disků v jednotlivých sekcích požádá V. Hatina studijního oddělení, 

pracoviště počítačové techniky, knihovnu a fakultní spolky. Návrh obsahu bude projednán na příští 

schůzi a jednotlivá pracoviště a spolky budou následně pověřena jeho vytvořením. Nahrání obsahu na 

flash disky proběhne v září. 

Ad. V. 

K záměru na pořízení dalších propagačních předmětů, zejm. bloků, ze zbylých prostředků určených na 

prezentaci doporučil prod. Beran projednat jejich podobu s prod. Skřejpkem a počet k pořízení 

koordinovat se zahraničním oddělením. J. Formánek do příští schůze projedná s prod. Skřejpkem návrh 

podoby bloků a dalších předmětů určených k propagaci. S ohledem na finanční prostředky účelově 
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určené k prezentaci vůči uchazečům o studium děkan pro tento rok koordinaci s jinými fakultními 

složkami na pořízení těchto předmětů považuje za nadbytečnou. 

Ad. VI. 

Vzhledem k tomu, že na neoficiálně položenou žádost ohledně vyjádření studentské kurie AS k zájmu 

o zapojení studentských senátorů do prezentace fakulty na středních školách nebyla podána žádná 

odpověď, navrhl prod. Beran představení tohoto záměru a vyslovení žádosti o zapojení senátorů ze 

strany zástupců skupiny na samostatném bodu jednání AS. K doporučení děkana však k vyřízení této 

záležitosti postačí podání oficiální žádosti o vyjádření studentské kurii prostřednictvím Aleše Hradila. 

Prod. Beran doporučil, aby se jednání o prezentaci fakulty na středních školách účastnili, či se k tomuto 

záměru alespoň vyslovili JUDr. Vokoun a JUDr. Falada, kteří se tomuto tématu na fakultě již dříve 

věnovali. Zjištění jejich zájmu o podílu na prezentaci a případných podnětů zjistí do příští schůze 

V. Hatina. 

V. Hatina předložil děkanovi návrh dopisu s oslovením ředitelů středních škol k rozeslání začátkem 

příštího akademického roku. 

Ad. VII. 

M. Kuk představil svůj návrh fotografické soutěže k získání fotek pro účely prezentace fakulty. Skupina 

se záměrem souhlasí a děkan uložil dopracování návrhu do konkrétní podoby po vzoru této soutěže na 

stavební fakultě ČVUT. 

Ad VIII. 

Děkanem byla odsouhlasena zrevidovaná podoba dotazníku. Prod. Beran navrhl její elektronické zadání 

po vzoru ankety pro hodnocení výuky, poukázal na náročnost vyhodnocování listinných dotazníků. 

Děkan s ohledem na dřívější projednání této věci setrval na požadavku listinné podoby dotazníku pro 

letošní rok ve schválené podobě. V následujícím roce po vyhodnocení přínosnosti dotazníků a jejich 

případném obsahovém rozšíření je možné využít pro jejich zadání elektronickou podobu. Vyhodnocení 

listinné podoby by studentské části skupiny nemělo činit významnější časový problém. 

Ad. IX. 

Příští termín schůze byl stanoven na 11. 6. od 14.00 v m. č. 117. 

 

Zapsal: V. Hatina 


